

## **Afdelings og budgetmøde Steen Billes Torv Kollegiet den 01.04.2019**

Til stede: Alexander Møller, Morten Hansen, Michael Rasmussen, Mathias Bødker, Mathias Stensig Kristensen, Martha Tang Bølgebrus, Christine Jensen, Anna Teilmann, Maiken Riis Træholt og Patricia Pedersen Cook

### **Dagsorden**

- 1: Valg af dirigent.
- 2: Valg af referent
- 3: Afdelingsbestyrelsen fremlægger driftsbudgettet, til godkendelse på afdelingsmødet. Budgettet vedtages med simpelt flertal.
- 4: Valg af afdelingsbestyrelse og evt. suppleanter
- 5: Eventuelt

#### **Ad. 1:**

Mathias S.K. vælges som dirigent

#### **Ad. 2:**

Patricia vælges som referent

#### **Ad. 3:**

Mathias S.K. gennemgår driftsbudgettet. Beboerne godkender budgettet enstemmigt.

#### **Ad. 4:**

Tidligere bestyrelse er som følger:

- Formand, Mathias Stensig Kristensen
- Næstformand, Alexander Møller
- Kasserer, Patricia Pedersen Cook
- Menigt medlem, Peter Kolby
- Menigt medlem, Helena Hallas
- Suppleant, Mathias Bødker

Følgende personer stiller op til den nye bestyrelse:

- Patricia Pedersen Cook som formand
- Alexander Møller som kasserer
- Mathias Bødker som menigt medlem
- Mathias Stensig Kristensen som menigt medlem
- Martha Tang Bølgebrus som menigt medlem

Beboerne godkender den nye bestyrelse enstemmigt.

#### **Ad. 5:**

- Maiken foreslår udskiftning af dørtelefon, da hun og flere af de andre beboere på kollegiet har oplevet problemer med at få det til at fungere. Patricia tager kontakt til Søren om mulighederne for at få installeret et nyt system.
- Forslag til hvad Grønt Kollegie penge skal bruges på:
  - o Mathias B. foreslår køb af mobile hængekøjer. Han vil undersøge prisen af dette.
  - o Michael foreslår køb af højbed til urtehave. Michael vil undersøge prisen for højbed og Patricia tager kontakt til Søren om det er en mulighed at få sat op i haven.

- Gokart/paintball som fællesarrangement. Der oprettes en Doodle på facebookgruppen med datoer i slut september.
- Fællesarrangementer på kollegiet i form af fællesspisning. Mathias B. laver opslag om dette på facebookgruppen.
- Køb af nye køkkenredskaber i kælderens.
- Alexander anskaffer en reol til fællesrummet. Den gamle smides ud.
- Alexander forespørger om gulvet i fællesrummet kan slibes ned. Patricia tager kontakt til Søren om dette.
- Martha forespørger om Søren kan stramme snøre/sætte dem tilbage på plads på tørrestativet i haven til. Og der spørges ligeledes til om det er muligt at få flere klemmer ind i tørrerummet? Patricia tager kontakt til Søren om dette.
- Christine spørger om kollegiet sørger for køkkengrej i firletterne eller om det er noget de selv skal stå for. Giver kollegiet evt. et bidrag til køb af nye redskaber? Patricia undersøger dette.
- Mathias S.K. tager kontakt til Bolignet Aarhus mhp. tv-kanal-problemer i fællesrummet.